

## Implementation of New RFID Collections Management System at EdUHK Library 圖書館即將啟用全新無線射頻識別 (RFID) 館藏管理系統

The Library is pleased to announce that, with support from the Shun Hing Education and Charity Fund, RFID will be implemented at the EdUHK Library beginning on 20<sup>th</sup> December 2017.

With the new RFID system, the Library will not only be able to better manage and monitor its physical collections, it will also provide more user-friendly self-services. From 20<sup>th</sup> December, users can begin borrowing library books using the new self-service stations at both Mong Man Wai Library on Tai Po Campus and Tseung Kwan O Study Centre Learning Commons. The borrowing process is very simple and library staff will stand by to assist users.

Construction works will be carried out between 20<sup>th</sup> and 31<sup>st</sup> December 2017 to switch the library exit gates and some library exits may be temporarily closed. Since some items checked out earlier through the former system may trigger the alarm of the new exit gates, users are encouraged to bring such items to the Circulation Counter for desensitization before leaving the Library. We apologize for any inconvenience caused.

For enquiries, please call our Information Counter at 2948-6653, or email to [libinfo@eduhk.hk](mailto:libinfo@eduhk.hk).

圖書館將於2017年12月20日開始，使用由信興教育及慈善基金贊助的RFID(無線射頻識別)館藏管理系統。

新系統除了讓圖書館職員能更有效管理和監察館藏外，讀者亦可以由12月20日開始，使用大埔蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心學習共享內的RFID自助借書機。RFID自助借書機操作容易，圖書館職員亦會從旁協助。

為了配合RFID系統，圖書館的出閘機將於12月20日至12月31日逐一更換，個別圖書館出口將會暫時關閉。由於部分較早前經舊有系統借出之物品可能觸發新出閘機警號，請讀者在離開圖書館前帶同該等物品到流通服務台讓職員處理。不便之處，敬請原諒。

如有任何疑問，請致電 2948-6653 或電郵[libinfo@eduhk.hk](mailto:libinfo@eduhk.hk) 聯絡圖書館諮詢服務台。

Francis Chan, Acting Librarian  
署理圖書館館長 陳樹樑  
11 December 2017